
Interpellation till  
kommunstyrelsens ordförande 
 
 
Kommunens arbete för att bekämpa mäns våld mot kvinnor 
 
 
För snart ett år sedan beslutade kommunfullmäktige att intensifiera arbetet med att bekämpa mäns 
våld mot kvinnor. 
Det handlar bland annat om att: 

• Kommunen gör en kartläggning av våld mot vuxna och barn i Vaggeryds kommun 
• Kommunen reviderar handlingsplanen när det gäller mäns våld mot kvinnor tillsammans med 

andra berörda och intresserade i samhället. Handlingsplanen ska också omfatta barn som 
utsätts eller bevittnar våld. 

• Kommunfullmäktige och förtroendevalda får ökad kunskap och information om mäns våld 
mot kvinnor. 

 
Utöver detta beslutades också om ett utökat ekonomiskt stöd till kvinnojouren i Värnamo. 
 
Ett framgångsrikt arbete med att bekämpa mäns våld mot kvinnor handlar om kunskap och 
medvetenhet. Kunskap om hur verkligheten ser ut och kunskap om de grova brott som många 
kvinnor men också barn utsätts för. Sedan kommunfullmäktige beslutade om att intensifiera arbetet 
har det straffrättsliga skyddet för barn som bevittnar brott mellan närstående stärkts. 
 
 
Jag vill därför fråga kommunstyrelsens ordförande: 
 
Vad har hänt sedan fullmäktiges beslut när det gäller kartläggning av våld mot kvinnor och barn i 
Vaggeryds kommun? 
Hur går arbetet med revidering av handlingsplanen? 
Vilka insatser planeras eller är på gång när det gäller att öka kunskapen och informationen om mäns 
våld mot kvinnor? 
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